

Reminder Card - Get Tested and Vaccinated for Hepatitis B!



Protect yourself and your loved ones.

Hepatitis B is a virus that infects the liver and can cause liver disease, cancer, and death. Many people who are infected don't know that they have the virus.

There is no cure, but the vaccine is safe and can protect from getting hepatitis B. You must complete the two or three-dose vaccine series to be fully protected.

Finding out early and getting care from a doctor is important to help you live a long and healthy life. Get tested and if at risk, get vaccinated.



Fill in your hepatitis B vaccination dates:

1st Dose Date:

___/___/___

2nd Dose Date:

___/___/___

3rd Dose Date:

___/___/___



DOH 420-437 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email civil.rights@doh.wa.gov.

بطاقة تذكير - احصل على اختبار ولقاح للالتهاب الكبدى ب!



احمي نفسك وأحبائك!

الالتهاب الكبدى ب هو فيروس يصيب الكبد ويمكن أن يسبب أمراض الكبد والسرطان والوفاة. العديد من الأشخاص المصابين لا يعرفون أنهم مصابون بالفيروس.

لا يوجد علاج، ولكن اللقاح آمن ويمكن أن يحمي من الإصابة بالالتهاب الكبدى ب. يجب عليك إكمال سلسلة اللقاحات المكونة من جرعتين أو ثلاث جرعات للحماية الكاملة.



إن الاكتشاف المبكر والحصول على الرعاية من الطبيب أمر مهم لمساعدتك على العيش حياة طويلة وصحية. قم بإجراء الاختبار وإذا كنت في خطر، واحصل على التطعيم.

املاً تواريخ التطعيم ضد الالتهاب الكبدى ب:

تاريخ الجرعة الثالثة:

__/__/__

تاريخ الجرعة الثانية:

__/__/__

تاريخ الجرعة الأولى:

__/__/__

DOH 420-437 October 2022 Arabic

لطلب هذا المستند بتنسيق آخر، اتصل بالرقم 1-800-525-0127. بالنسبة إلى العملاء الصم أو ضعاف السمع، يُرجى الاتصال بالرقم 117 (Washington Relay) أو مراسلة عنوان البريد الإلكتروني civil.rights@doh.wa.gov.

